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Verslag Algemeen Bestuur 
Datum 11-09-2024 

Tijd 9:30 - 10:30 

Locatie De StecK (Raadhuisstraat 25, 7001 EX Doetinchem) 

Voorzitter Mark Boumans 

Toelichting Aansluitend is er van 10:30 tot 11:30 een ontmoeting met de Achterhoek Board. 

 

Presentatie van Policy Impact Scan door Publyon en bespreking lobbyinzet van de 

Achterhoek in Brussel. 
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Opening en mededelingen 

L. Dennenberg wordt van harte welkom geheten. 
A. Bronsvoort is afwezig en wordt vervangen door J. Hoenderboom. 
M. van der Tas is afwezig en wordt vervangen door A. Peppelman 
M. Maasdam sluit digitaal aan. 
 
Op 15 augustus 2024 is de beschikking van de provincie ontvangen voor de 
beheerskosten Leader. Dit betekent dat we nu alles geregeld is voor de uitvoering van 
de nieuwe Leaderperiode. 
 
M. Boumans meldt dat er ontwikkelingen zijn binnen Onverwachte Hoek en SmartHub 
Achterhoek. Deze ontwikkelingen bieden een kans om te kijken of beide initiatieven 
beter verbonden kunnen worden. De Board heeft dit opgepakt en komt dit najaar met 
een voorstel.  
Verder meldt hij dat E. Ruesen, programmaregisseurSmart Werken & Innovatie 
tijdelijk voor 50% gedetacheerd wordt vanuit de Achterhoek Ambassadeurs naar de 
gemeente Doetinchem voor de programmering  van Koningsdag. De overige 50% zal 
zij inzetten voor de integratie van Smart Hub en de verbinding met Onverwachte 
Hoek. Voor de invulling van de rol van programmaregisseur Thematafel SW&I wordt 
een tijdelijke oplossing gezocht, in overleg met de voorzitter van de Thematafel. 
 
A. Peppelman geeft mee om vanuit Onverwachte Hoek (OH) meer de verbinding met 
de thematafel O&A te leggen. M. Boumans onderkent dat de verbinding van OH met 
onder meer de tafels onvoldoende is geweest. Het is nu een moment om te kijken hoe 
we verder willen met de profilering. 
 
Naar aanleiding van wordt geconstateerd dat medewerkers van gemeenten actief 
benaderd worden door recruiters van organisaties grenzend aan de Achterhoek.  De 
vraag komt naar voren in hoeverre de hoofden P&O van de gemeenten in de 
Achterhoek op deze ontwikkeling aangesloten zijn en in hoeverre er meer gezamenlijk 
kan worden opgetrokken in arbeidsmarktvraagstukken.  Afgesproken wordt om het 
DNA te vragen samen met de portefeuillehouders P&O deze actie op te pakken. Actie: 
A. Stapelkamp en J. Hoenderboom nemen hierover contact op met  J. Heerkens, als 
voorzitter van het DNA 
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J. Bengevoord geeft mee om bij de profilering goed te kijken naar wat een effectief 
label is. M. Boumans antwoordt dat gezocht wordt naar één overkoepelend 
beeldmerk. 
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Begroting 2025 en meerjarenraming 2026-2028 

H. de Vries geeft aan dat het dagelijks bestuur de zienswijzen beantwoord heeft, 
waarbij het voorstel is om in het najaar te starten met het uitwerken van scenario’s.  
J. Bengevoord onderstreept dat goed gekeken moet worden naar de financiën voor de 
komende jaren. M. Boumans meldt dat hij nogmaals met de provincie in gesprek wil 
over het stopzetten van de  financiële bijdrage aan de Governance per 2025. 
 
Het algemeen bestuur stelt de begroting vast en stemt in met de overige voorstellen. 
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Nota reserves en voorzieningen inclusief 2e wijziging begroting 2024 

A. Peppelman vindt het niet verstandig om nu al een dotatie te doen, terwijl het 

jaarresultaat nog niet bekend is. Ook mist hij een maximum voor de 

bestemmingsreserve. 

Het algemeen bestuur besluit als volgt: 
1. De nota reserves en voorzieningen vast te stellen 
2. In te stemmen met de nieuw te vormen bestemmingsreserve 

toekomstbestendige organisatie zoals geïntroduceerd in de begroting 2025 en 
toegelicht onder 3.2 

3. Akkoord te gaan met de voorgestelde dotatie van 836.000 euro, onder de 
voorwaarde dat het verwachte jaarresultaat wordt behaald in 2024 

4.  Met in achtneming van het voorgaande punt akkoord te gaan met de 2e 
begrotingswijziging 

5. In de Kadernota 2025 een maximum voor de bestemmingsreserve op te 
nemen 
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Actualisatie subsidiedocumenten n.a.v. nieuwe Regio Deal Achterhoek II 

J. van Oostrum constateert dat een aantal onjuiste verwijzingen inmiddels zijn 

aangepast. De geactualiseerde subsidiedocumenten worden vastgesteld. 
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Lobby en stand van zaken Regio Deal 

M. Boumans blikt terug op de bijeenkomst van Elke Regio Telt van afgelopen 

maandag. De ontmoeting was goed, met interessante deelnemers vanuit het Rijk. 

Inhoudelijk was het mager. Het leek  een startbijeenkomst terwijl we al maanden op 

weg zijn en een tweedaagse dialoogsessie hebben gehad. Er dient nu een concrete 

stap gezet te worden. Vanuit de Achterhoek Ambassadeurs zal hierover contact 

opgenomen worden met de organisator van de bijeenkomst. 

A. Stapelkamp vraagt zich af of de stukken en deelname niet breder verspreid had 
moeten worden zodat ook de Achterhoekraad ook geïnformeerd wordt over het 
proces. M. Boumans zal melding maken van het proces tijdens de eerstvolgende 
Achterhoekraad. (noot secr. Staat ook als informatieve memo op de agenda van de 
Achterhoek Raad). 
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M. Boumans meldt dat er nog één handtekening op het convenant voor de Regio Deal 
moet komen. Het is niet duidelijk waar dit in zit. Afgesproken wordt dat vanuit het 
bestuur navraag gedaan wordt. W. Stortelder meldt dat 8 van 22 Regio in de vijfde 
tranche in deze eerste ronde zitten (en dus wachten op de handtekening). Er wordt 
wel voorgesorteerd om de communicatie direct daarna te kunnen starten. 
 
J. Bengevoord vraagt hoe het bidbook voor de Rijksdiensten is gelopen. Ook 
Winterswijk is benaderd. M. Boumans antwoordt dat dit via de CdK is gelopen. In 
Gelderland zijn wel Rijksdiensten (Arnhem, Apendoorn) maar de Achterhoek is nog 
een witte vlek. Er is een gesprek geweest met de DG en er wordt nu serieus gekeken 
naar een agentschap.  
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Bijdrage Regio Achterhoek GrensInfoPunt EUREGIO 
Naar aanleiding van het voorstel vraagt Dhr. J. van Oostrum om goed in beeld te 
brengen waar het grensbudget voor bedoeld is en wat we er in 2025 mee gaan doen.  
Het algemeen bestuur constateert dat het in de breedte zinvol is om te kijken wat we 
nu in en met Duitsland doen. Is dit voldoende, ook gelet op de inzet vanuit de 
verschillende gemeenten. Afgesproken wordt om dat de betrokken burgemeesters dit 
oppakken. Actie J. Bengevoord. 
 
Het Algemeen Bestuur stemt in met het voorstel 
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Concept programma college tweedaagse 27 en 28 november 2024 

Het programma wordt voor kennisgeving aangenomen. 
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Project Aanvullende Gebiedsgerichte corridoruitwerking N18: Een 

Gebiedsinvesteringsagenda 

J. Bengevoord vraagt om ook grensoverschrijdende ontwikkelingen goed mee te 

nemen. In Vreden wordt het industrieterrein Gaxel fors uitgebreid, dat heeft ook 

effect op de N18. Zeker omdat de huidige aansluiting niet voldoende is. 

Het algemeen bestuur stemt in met het project en de gevraagde financiering. 
 
L. Dennenberg meldt n.a.v. dat het project kenniscentrum Inclusieve Technologie op 

29 augustus inhoudelijk door de Board is goedgekeurd. Vanwege de vertraging in het 

vrijgeven van de Regio Deal middelen kon dit project echter niet door naar het 

algemeen bestuur.  

Omdat er urgentie op het project zit is er nu een oplossing gevonden door de 
cofinanciering voor 100% uit de provinciale gebiedsopgave middelen te halen. 
Vanwege de voortgang heeft ze het volgende procesvoorstel: 

➢ Schriftelijk akkoord vragen Board 
➢ Algemeen bestuur schriftelijk informeren 
➢ Besluit vragen van het dagelijks bestuur. 
 

Het algemeen bestuur kan zich hierin vinden. 
 

9 Verslag van de vergadering van 3 juli 2024 
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 A. Peppelman geeft aan dat de opmerking van M. van der Tas over de energie, niet 

sloeg op de samenwerking maar op het algemeen bestuur. Met deze aanpassing 

wordt het verslag vastgesteld. 
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Rondvraag en belangrijke data 

M. Boumans meldt dat voor de zomer S. Veneman en hij een licht evaluatie heeft 
uitgevoerd door met verschillende partners in de samenwerking te spreken. Hiervan is 
door S. Veneman een  concept verslag/discussienotitie gemaakt. Graag wil hij dit 
samen met de Board en het algemeen bestuur bespreken. Om vervolgens met een 
voorstel naar de Achterhoek Raad in december te komen. L. Dennenberg geeft aan 
dat zij ook met de medewerkers nog eenzelfde sessie wil doen.  
 

18 september kennismakingsbezoek Gelderse Statenfractie van de BBB 

23 september Achterhoek Raad (de DRU) 

11 oktober Dag van Gelderland 

8 november: Werkbezoek vaste Kamercommissie I&W m.b.t. de N18 en Publieke 

Mobiliteit 

18 november Achterhoek Open Innovatieprijs (avond Amphion) 

27 en 28 november college tweedaagse (Münster) 

 

 

 
Vastgesteld d.d. 6 november 2024 
 
 
 
 
drs. L. Dennenberg,     mr. M. Boumans MBA MPM, 
Interim secretaris/directeur    voorzitter 

 

 


